
SAMe
OSIEDLA c

Interpelacja nr .

Rady Osiedla Sadul

w dzielnicy \Xlawer m.st. \Varsza\\,y, ,

z dnia 1 wrzesnia 2014 r.
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w sprawie: budowy poszerzonego mostu nad Kanalem \,\lawerskim w ciagu ulicy Lucerny

Rada Osiedla Sadul zwraca sie z interpelacja w sprawie budowy poszerzonego mostu nad

Kanalem Nowe Ujscie w ciagu ulicy Lucerny.

Istniejaca przeprawa nad Kanalem Nowe L'jscie w ciagu ulicy Lucerny stanowi jedno z

najbardziej niebezpiecznych miejsc w osiedlu Sadu! zarówno dla ruchu samochodowego jak i dla

pieszych. Nastepuje tutaj bowiem znaczne zwezenie jezdni oraz chodnika. Biorac pod uwage duzy

ruch sarnochodowy oraz duza liczbe pieszych w tym miejscu (np. udajacych sie do pobliskiego

Klubu Kultury Zastów), wymagana jest pilna interwencja w tej sprawie dla zapobiezenia kolejnym

ewentualnym wypadkom. Mialy tu juz miejsce co najmniej dwa wypadki smiertelne, \v 2006 i 2012

roku.

W ciagu ulicy Lucerny planowana jest równiez sciezka rowerowa zgodnie z "Programem

Rozwoju Tras Rowerowych w \Xiarsza\\'ie do 2020 roku". Przebudowa mostku n1.oglaby byc zatem

powiazana wlasnie z budowa ciagu rowerowego w ulicy Lucerny.

Radzie i Zarzadowi dzielnicy Wawc! jest to znana sprawa bowiel-:-lporuszana byla na jednym

ze spotkan z mieszkancami osiedli Sadu! i Wawer.

Rada Osiedla Sadul zwraca sie z prosba o \\'skazaIlie mozliwych tcrnll:..1Ó'.'1realiz~.cji budowy

poszerzonego mostu nad Kanalem NO\ye l-jscie w ciagu ulicy Lucerny.

Z powazaniem,

Bernard Wojciechowski
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